
Artikel IV, zoals het is gewijzigd door
de aanneming van het gewijzigde
amendement-De Krom/Spies (stuk nr.
16, II) en het gewijzigde
amendement-De Krom/Spies (stuk nr.
17, II), wordt zonder stemming
aangenomen.

Nu de gewijzigde amendementen op
de stukken, nrs. 16, II en 17, II zijn
aangenomen, worden de teksten
samengevoegd en wordt de zinsnede
’’64 of 65’’ vervangen door ’’64,65 of
66’’.

De artikelen V tot en met IX en de
beweegreden worden zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer dat dit
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over moties, ingediend bij het debat
over het suikerbeleid, te weten:
- de motie-Atsma c.s. over hervor-
ming van het suikermarktbeleid
(21501-32, nr. 125);
- de motie-Waalkens/Van Velzen over
het stimuleren van de verwerking
van suiker tot bio-ethanol (21501-32,
nr. 126);
- de motie-Van den Brink c.s. over
hervorming van de Europese
suikermarkt (21501-32, nr. 127).

(Zie vergadering van 7 juni 2005.)

De voorzitter: De motie-Waalkens/
Van Velzen (21501-32, nr. 126) is in
die zin gewijzigd dat zij thans luidt:

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat de Europese
suikerproductie zal moeten inkrim-
pen;

van oordeel zijnde dat mogelijke
overschotten in de suikerproductie
niet door middel van exportsubsidies
op de wereldmarkt afgezet mogen
worden;

overwegende dat suiker gebruikt kan
worden om bio-ethanol te produce-
ren;

overwegende dat de regering op dit
moment al geld beschikbaar stelt ter
bevordering van de productie van
bio-brandstoffen;

verzoekt de regering om de
beschikbare middelen ook in te
zetten voor de productie van
bio-ethanol uit suiker;

verzoekt de regering, zich ervoor in
te zetten dat de middelen die in de
Europese Unie gereserveerd zijn
voor exportsubsidies worden
aangewend voor onder andere het
stimuleren van de verwerking van
suiker tot bio-ethanol;

en gaat over tot de orde van de dag.

Naar mij blijkt, wordt deze gewij-
zigde motie voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 130 (21501-32).
Ik stel vast dat wij hierover nu

kunnen stemmen.

In stemming komt de motie-Atsma
c.s. (21501-32, nr. 125).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie met algemene stemmen is
aangenomen.

In stemming komt de gewijzigde
motie-Waalkens/van Velzen (21501,
nr. 130).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
gewijzigde motie met algemene
stemmen is aangenomen.

In stemming komt de motie-Van den
Brink c.s. (21501-32, nr. 127).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, de Groep Wilders, de VVD, het
CDA, de ChristenUnie, de SGP en de
LPF voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend bij het debat
over het Financieel jaarverslag
van het Rijk 2004, te weten:
- de motie-Eijsink/Aasted Madsen-
van Stiphout over het op orde
brengen van het beheer van wapens
en munitie (30100-X, nr. 6).

(Zie wetgevingsoverleg van 8 juni
2005.)

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie met algemene stemmen is
aangenomen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend bij het debat
over het wetsvoorstel Wijziging
van de Werkloosheidswet in
verband met het preventief
inzetten van reïntegratie-
instrumenten, het opdragen van
de reïntegratietaak aan
overheidswerkgevers, het
ondersteunen van WAO-
herbeoordeelden bij scholing,
het subsidiëren van scholing in
het kader van de WAJONG en
enkele andere wijzigingen in
wetten die de reïntegratie-
instrumenten betreffen (30016),
te weten:
- de motie-Noorman-den Uyl/Bruls
over waarborgen voor werkloze
werknemers van eigenrisicodragende
overheidswerkgevers (30016, nr. 9).

(Zie vergadering van 9 juni 2005.)

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, de
Groep Lazrak, de ChristenUnie, de
SGP en het CDA voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

De vergadering wordt enkele
minuten geschorst.

Aan de orde is de behandeling van:
- het verslag van een algemeen

overleg met de minister en de
staatssecretaris van Economi-
sche Zaken over de Industrie-
brief (29826, nr. 4).
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De heer Slob (ChristenUnie):
Mijnheer de voorzitter. In de
afgelopen maanden hebben wij in
een wat verspreide discussie
uitgebreid met elkaar gesproken over
de Industriebrief. Je kunt wel stellen
dat die veel heeft los gemaakt, zowel
buiten als in de Kamer. Het
industriebeleid staat weer nadrukke-
lijk op de agenda. Dat is iets om heel
erg dankbaar voor te zijn. Ik ben ook
heel blij met de uiteindelijke
toezeggingen in tweede termijn,
gedaan door het kabinet, dat het
voortaan jaarlijks met een industrie-
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